
 
 
 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 
 Protokoll från styrelsemöte 7 april 2024, Nr 176 
 
Närvarande: Robin Holmqvist, Ingrid Ekstrand, Magnus Haeger, Håkan Lindh, 
 Stefan Giertz, Britt-Marie Frölén och Anette Maretics 
  
Frånvarande:  Ingen 
 
 
§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
protokoll 
  
§ 2 Kommentar Calle Persson har ringt Robin angående tävlingsledarutbildningen som  
Protokoll går nu i vår i Stockholm. Robin har meddelat att ingen kommer från  
 Enköping till utbildningen nu i vår men att vi vill ha utbildning i Enköping 
 i höst och då behöver vi har 8-10 personer.  
  
 Långfredagsbridgen blev väldigt lyckad och maten på Stadshörnan var  
 mycket bra.  
 
 Kommunen har godkänt vår ansökan om ekonomiskt aktivitetsstöd. 
 
§ 3 Kommande Spelprogram för maj och juni är klara. Juli kommer längre fram. Styrelsen 
program beslutar att vi inte ska ha något spel på onsdagskvällen den veckan i juli 

när det är SM-veckan i Örebro.  
  
 Till KM mix är det 14 par anmälda just nu. 
 
 KM singel den 18/5 är det 1 anmäld just nu.  
  
 Till Allemansträffen den 5 maj kl. 10.30-16.50 är det ingen anmäld just nu. 
 
 4-manna serien för mer rutinerade startar måndagen den 26/8 kl. 18.30.  
 4-manna serien för mindre rutinerade startar måndagen den 2/9 kl. 18.30. 
 Styrelsen beslutar att om det är 3 spelar som har under 15 mästarpoäng får 

de 15 poäng. Styrelsen beslutar att spelare som har över 60 mästarpoäng får 
inget avdrag. Vi testar detta på prov från i höst när serierna drar igång.  

 
 Gällande 80-årsfesten i höst beslutar styrelsen att Håkan får i uppdrag att 

kontakta Thomas Yttermark, Gunnar Lundin och Pär Kjellin om de kan 
vara med i festkommittén och ordna med festen. Robin får i uppdrag att 
fråga Helene Wallin om hon också kan ingå i den gruppen.  

 
 
§ 4 Övrigt Brickläggarna är väldigt nöjda med den nya brickläggningsmaskinen. 
  
 En påminnelse att den som är jourspelare på onsdagskvällen har även 

ansvar för fikat, vilket innebär att diskmaskinen ska sättas igång och 
plockas ut, bänkar och bord ska torkas av och soporna ska slängas.   

 
 Robin ska köpa in en timer till kaffebryggaren.  
 
 Styrelsen har fått en fråga om vi kan köpa in hjärtstartare till klubben.  
 Styrelsen beslutar att vi inte köper in någon hjärtstartare. 
 
 



 
 
 Robin kommer att ha fortsättningskurs i höst på tisdagskvällar med start  
 tisdagen den 10/9 kl. 18.30.  
 
§ 5 Ekonomi Ekonomin är fortsatt stabil. Det säljs väldigt många gröna kort. Det 

hanteras fortfarande en hel del kontanter, men de används t ex när vi 
betalade restaurangen för maten på långfredagen. 

 
 
§ 6 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen 5 maj 2024 klockan 16.00. 
 
 Ett extra styrelsemöte kommer att äga rum den 8 eller 15 juni.  
  
   
 
 
 ……………………………. …………………………. 
 Robin Holmqvist   Anette Maretics 
 Ordförande   Sekreterare 


